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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de ministers van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit en van
Verkeer en Waterstaat over
grootschalig afschot van zwijnen op
de Veluwe. (Ingezonden 13 augustus
2009)

1
Kent u het bericht «Zwijnen het
haasje»?1

2
Is het waar dat «verkeersveiligheid en
natuur het huidige aantal zwijnen op
de Veluwe niet zouden verdragen»?

3
Kunt u concreet aangeven welke
problemen de natuur zou
ondervinden van een «te groot»
aantal zwijnen?

4
Heeft Rijkswaterstaat inmiddels alles
gedaan om de A28 en de A1 volledig
ontoegankelijk te maken voor wilde
zwijnen? Zo nee, op welke plaatsen
kunnen wilde zwijnen nog
onbelemmerd de snelwegen
betreden en waarom zijn daar nog
geen rasters en wildroosters
geplaatst?

5
Is er extra actie ondernomen om
sabotage aan hekken langs

snelwegen te voorkomen en waar
nodig te herstellen? Zo nee, waarom
niet?

6
Is het waar dat de provincie
Gelderland – anders dan in
voorgaande jaren – geen tussentijds
overzicht wil verschaffen van
aantallen geschoten zwijnen en de
plaatsen waar deze dieren geschoten
zijn? Zo ja, deelt u de mening dat dat
in strijd is met de informatieplicht die
overheden hebben richting de
burger?

7
Kunt u aangeven welk deel van de
zwijnenpopulatie op de Veluwe dit
seizoen op de nominatie staat om
afgeschoten te worden? Zo ja, hoe
verdraagt zich dit percentage met de
natuurlijke populatiedynamiek van
zwijnen op de Veluwe? Zo nee,
waarom niet?

8
Deelt u de mening dat in een
populatie wilde dieren waarvan grote
aantallen worden geschoten, de
leeftijds- en geslachtsopbouw van die
populatie een zeer onnatuurlijke
ontwikkeling kan doormaken,
waarmee de kans op zwerfgedrag,
verstoring en daaruit voortvloeiende
verkeersonveiligheid door menselijk
ingrijpen wordt bevorderd? Zo ja,
bent u bereid paal en perk te stellen
aan het voorgenomen grootschalige

afschot van zwijnen op de Veluwe?
Zo nee, op welke wetenschappelijke
informatie baseert u uw antwoord?

9
Kunt u aangeven welke preventieve
maatregelen er dit jaar getroffen zijn
om vermeende overlast van zwijnen
te verminderen, zoals aanleg van
rasters en wildroosters, verlaging van
nachtelijke maximumsnelheden op
rijks- en provinciale wegen, in het
leefgebied van de zwijnen, nachtelijke
toegangsverboden voor anderen dan
aanwonenden van
aanrijdinggevoelige wegen etc.? Zo
ja, wilt u in uw antwoord specifiek
zijn over de locaties waar de
genoemde maatregelen zijn
getroffen? Zo nee, waarom niet?

10
Deelt u de mening dat de vermeende
voortdurende noodzaak tot het
afschieten van grote aantallen
zwijnen aangeeft dat het
afschotbeleid niet effectief blijkt bij
het verminderen van de populatie,
het vergroten van de
verkeersveiligheid en het
verwezenlijken van andere doelen die
ten grondslag liggen aan het afschot?
Zo ja, bent u bereid het afschotbeleid
versneld te evalueren en daarvan
verslag te doen aan de Kamer?
Zo nee, welke doelen worden dan
volgens u gerealiseerd door het
afschot en welke wetenschappelijke

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2008–2009 Aanhangsel van de Handelingen

Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR37491
2009Z14698
0809tkkvr3738
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2008–2009, Aanhangsel 7897



onderbouwing is er voor de
effectiviteit van het afschot ten
aanzien van de beoogde
doelstellingen?

1 De Telegraaf, 24 juli 2009
http://www.telegraaf.nl/binnenland/4467001/
__Zwijnen_het_haasje__.html?p=26,2

Mededeling

Mededeling van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen
4 september 2009)

De door het lid Thieme (PvdD)
gestelde vragen over grootschalig
afschot van zwijnen op de Veluwe
kunnen tot mijn spijt niet binnen de
gebruikelijke termijn worden
beantwoord vanwege de
noodzakelijke interdepartementale
afstemming en het opvragen van
informatie bij de provincie
Gelderland.
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